

01 名称 : 巴生中华总商会大专及大学助学金

KLANG CHINESE CHAMBER OF COMMERCE & INDUSTRY (KCCCI) COLLEGE AND UNIVERSITY SCHOLARSHIP

02 宗旨:辅助家境清寒且品学兼优的学生完成大专/大学学业.

Objective: To assist poor and needy student to further their College and University

Education.

03 资格: Qualification

(i)凡家境清寒,品学兼优并经本国大专/大学录取者,均可提出申请。

Applicants must be from poor and needy family with good academic result and characters and has gained admission to local universities and colleges.

04 申请手续: Procedure

(i) 凡欲申请本会助学金者,可向本会索取申请表格。

Applications forms can be obtained from the office of Klang Chinese Chamber of Commerce and Industry.

(ii)

申请人须填写表格,并附上照片一张(护照尺寸)、身份证复印本、STPM或统考文凭、学校成绩和大学/学院录取证明书。

Completed application form must be accompanied with a passport size photo, photocopy of Identity Card, certified copy of SPM, STPM, Senior Middle III Unification Examination Certificate or equivalent, School Examination Result and Letter of Admission to University or colleges.

(iii) 由1位介绍人(本会董事)推荐。

Recommendation of one introducer (KCCCI Council Member).

(iv) □受甄选之申请者,将由本会文教育组遴选委员会通知面试

Short-listed applicants will be notified by the Selection Panel of KCCCI Culture & Education Sub-Committee to attend an interview.

(v) 本会教育组遴选委员会的决定将是最后的决定,申请者不能有任何的异议。

Decision of Selection panel of the KCCCI Education Sub-Commmittee is final. Any appeal from the applicants will not be entertained.

05 助学金金额 : 凡成功申请的大专/大学学生可获得一次性4千或3千令吉的助学金。 Amount of Bursary: Successful candidate will be awarded RM4,000.00 or RM 3,000.00 per annum.

06 申请日期: 以7月29日至8月21日(中午12时正前) 口

Date of Application: 29/7/2021 [] to [] 21/8/2021 (before 12pm).

07 取消助学金:

就读期间,若有犯罪或违反校规被校方开除、修读科目成绩不及格、中途辍学、神经失常、发现申请表格所填报之资料有不正确或未能如期毕业者,将停止其助学金 。

Cancellation:If the holder of the education fund is dismissed by the relevant university / college due to the violation of rules, involvement of criminal activities, failing in the course,

termination of course before graduation, mental disorder, discovery of fraudulent information given in the application form or unable to complete the course in time, the education fund will be withdrawn.